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Dnia 6.3.2025R. 

Rada Gminy Wietrzychowice 

Radni 

Protokół nr XI/2025 

XI Sesja Rady Gminy Wietrzychowice w dniu 03 marca 2025 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Gminy Wietrzychowice pok. nr 20 

Obrady rozpoczęto 03 marca 2025 o godz. 13:04, a zakończono o godz. 13:45 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Curyłło 

2. Andrzej Dębiński 

3. Grzegorz Duda 

4. Tadeusz Dulian 

5. Halina Kozłowska 

6. Michał Kuczak 

7. Anna Mnich 

8. Andrzej Pudełko 

9. Dorota Stokłosa 

10. Elżbieta Stryczek 

11. Tadeusz Stryczek 

12. Urszula Szot 

13. Maciej Uchwat 

14. Sylwester Wojciechowski 

15. Ewa Wojcieszek 

 

 Lista obecności: radnych, gości i sołtysów w załącznikach nr 1, nr 2 i nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

1. Otwarcie Sesji, sprawdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie porządku 

obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wietrzychowice Dorota Stokłosa o godzinie 13:04 
otworzyła XI sesję Rady Gminy Wietrzychowice i po powitaniu radnych i zaproszonych 
gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy  
14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 radnych 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Poinformowała, 
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że obrady sesji są transmitowane na żywo. Przewodnicząca zapytała, czy są zapytania 
lub propozycje do przedstawionego porządku obrad. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad XI Sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX kadencji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Michał Kuczak, 

Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, Tadeusz Stryczek, 

Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Kozłowska 

Z uwagi na nie zapisanie kworum nie odnotowano nieobecności na początku sesji 

radnej Haliny kozłowskiej. W związku z powyższym w głosowaniu nad porządkiem 

obrad wyświetla nie, jako BRAK GŁOSU zamiast NIEOBECNA. 

Przyjęto przedstawiony porządek obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Protokół nr X/2025 z sesji Rady Gminy Wietrzychowice odbytej w dniu 17 lutego 2025 r. 
jest wyłożony do wglądu radnym w biurze Rady Gminy oraz dostępny w aplikacji eSesja. 

W sprawie protokołu radni nie zabrali głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z ostatniej sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Michał Kuczak, 

Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, Tadeusz Stryczek, 

Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

NIEOBECNI (1) 

Halina Kozłowska 

3. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 

17 lutego 2025 roku. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa 

w brzmieniu załącznika nr 4 do niniejszego protokołu. 

W sprawie przedstawionego sprawozdania radni nie zabrali głosu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia sprawozdania z wykonania uchwał podjętych na sesji Rady Gminy w dniu 17 

lutego 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Michał Kuczak, 

Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, Tadeusz Stryczek, 

Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa Wojcieszek 

NIEOBECNI (1) 

Halina Kozłowska 

4. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej za 2024 rok. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Pani Anna Miroszka po. Kierownika GOPS  

w Wietrzychowicach w brzmieniu załącznika nr 5 do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz z 

potrzebami na realizację tych zadań za rok 2024. 

Sprawozdanie jw. przedstawiła Pani Anna Miroszka po. Kierownika GOPS  

w Wietrzychowicach w brzmieniu załącznika nr 6 do niniejszego protokołu. 
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6. Informacja Wójta o działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy Wietrzychowice Robert Śpiewak przedstawił informację o działalności 

międzysesyjnej za okres od dnia 18 marca 2025 roku do dnia 3 marca 2025 roku.  

Poruszył tematy dotyczące: 

1) Udziału w forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów odnośnie planu ogólnego 

gminy, który należy uchwalić do końca bieżącego roku 

2) Odbytego spotkania dla mieszkańców gminy z udziałem Prezesa SIM 

Podkarpacie Pana Krzysztofa Mazura odnośnie dostępnych mieszkań w ramach 

Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, które są do wykupienia w Demblinie 

3) Udziału w roboczym spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Tarnowie odnośnie 

spraw związanych z rolnictwem wraz przedstawicielami Agencji Restrukturyzacji, 

Państwowej Inspekcji Ochrony Roślin i Nasiennictwa i Ośrodka Doradztwa 

Rolniczego 

4) Udziału w spotkaniu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych odnośnie spraw 

związanych z dofinansowaniem zadań, które realizujemy 

5) Udziału w spotkaniu wraz z Przewodniczącą Rady Gminy z Panią Marszałek 

Martą Malec- Lech  

6) Udziału w walnym zebraniu sprawozdawczym jednostki OSP Sikorzyce i OSP 

Miechowice Wielkie 

7) Odbytego spotkania z Panią sołtys sołectwa Demblin w temacie spraw sołeckich 

8) Spotkania z Komendantem PSP w Tarnowie Rafałem Waśko w temacie spraw 

ochrony przeciwpożarowej 

9) Gościnnego spotkania w Urzędzie Gminy Klubu Seniora z Miechowic Wielkich  

z programie artystycznym pn. „Zapusty” 

10) Odbytego walnego zgromadzenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej SIM 

Podkarpacie w Boguchwale (walne zgromadzenie nie wyraziło zgody na 

obniżenie kosztów partycypacji z 20% do 10%) 

11) Wręczenia Nagrody Sportowej Wójta Gminy wraz z Przewodniczącą Rady Gminy 

Wojciechowi Kowalowi za osiągnięcia w tańcu zawodowym  

12) Udziału w walnym zebraniu Klubu Sportowego Orzeł Miechowice Małe  

13) Udziału w walnym zebraniu sprawozdawczym jednostek OSP Miechowice Małe  

i OSP Pałuszyce- Nowopole 

14) Zakończenia pracy w Urzędzie Gminy Pani mecenas Agnieszki Zach oraz 

informacji o nowej pani mecenas Jolancie Tryczyńskiej 

Udzielił odpowiedzi na pytania zadane przez sołtysów i radnych na sesji w dniu 17 

lutego br.: 
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1) Pytanie zadane przez sołtysa miejscowości Miechowice Wielkie Tadeusza 

Duliana odnośnie remontu drogi Fiuk- jeżeli tylko warunki będą sprzyjały to 

prace się rozpoczną; 

2) Pytanie zadane przez sołtysa miejscowości Miechowice Małe Ewę Wojcieszek 

odnośnie cokołu pod popiersie płk Władysława Kabata- sprawa jest w 

realizacji, będziemy chcieli złożyć wniosek w konkursie, aby uzyskać 

dofinansowanie; 

3) Pytanie zadane przez sołtysa miejscowości Miechowice Małe Ewę Wojcieszek 

odnośnie drewnianych drzwi w altanie- drzwi zostały już naprawione; 

4) Pytanie zadane przez sołtysa miejscowości Miechowice Małe Ewę Wojcieszek 

odnośnie zakupu dwóch skradzionych krzeseł z altany- jeśli tylko środki 

finansowe nam na to pozwolą to zostaną zakupione; 

5) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie wymalowaniu linii 

bocznych przy drogach powiatowych- stosowna informacja została już 

przekazana do radnego; 

6) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie podwyżek diet 

radnych- podwyżki diet radnych nie zostały zaplanowane w budżecie na 

ten rok, ale w marcu będzie obradowała komisja budżetowa, więc temat 

ten będzie poruszany; 

7) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie podwyższenia 

stawki za wykonanie wieńca dożynkowego- w ubiegłym roku było 

podwyższane i z tego, co mi mówiła Pani Dyrektor GCK mamy stawki 

podobne jak w tym rejonie, więc nie przewidujemy podwyższenia ich w 

roku bieżącym; 

8) Pytanie zadane przez radnego Grzegorza Dudę odnośnie kamienia na drogi- 

odbyło się spotkanie sołtysów, więc sołtysi już w tym temacie wszystko 

wiedzą; 

9) Pytanie zadane przez radną Annę Mnich odnośnie możliwości płacenia 

rachunków za wodę i ścieki w kasie Urzędu Gminy- z przyczyn 

ekonomicznych jest to nieuzasadnione, koszty przewyższa nam 

zdecydowaniem, jeżeli chodzi o to zadanie żebyśmy mogli to odbierać. 

Trzeba by między innymi zatrudnić drugą kasjerkę. 

Z uwagi na przybycie radnej Haliny Kozłowskiej sprawdzono ponownie kworum. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Wietrzychowice; 
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Wyjaśnienia do projektu uchwały złożyła Pani Iwona Nowak Sekretarz Gminy mówiąc: 

projekt uchwały dotyczący zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wietrzychowice pojawił się na dzisiejszym posiedzeniu, 

związane jest to z wykonywaniem zadań ustawowych wynikających z art. 21 ustawy o 

ochronie praw lokatorów w mieszkaniowym zasobie gminy i zmiany kodeksu cywilnego. 

W myśl tego artykułu Rada Gminy uchwala Wieloletnie Programy Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy oraz zasady wynajmowania lokali wchodzących  

z skład mieszkaniowego zasobu gminy, w tym zasady i kryteria wynajmowania lokali, 

których najem jest związany ze stosunkiem pracy, jeżeli w mieszkaniowym zasobie 

gminy wydzielono lokale przeznaczone na ten cel. Wieloletni Program Gospodarowania 

Mieszkaniowym Zasobem Gminy powinien być opracowany, na co najmniej 5 kolejnych 

lat i tutaj w stosunku do poprzedniej uchwały, która obowiązywała do 2023 roku była ona 

podjęta w dniu 20 grudnia 2018 roku i obejmowała okres 5 letni i obejmowała lata 2019-

2023 straciła moc w grudniu 2023 roku. Z tym, że w tej uchwale mieliśmy zawarte dwa 

aspekty, czyli Wieloletni program Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy  

i zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

Teraz zostało to rozdzielone z tego tytułu, że Wieloletni Program tak jak mówię jest 

konkretnie na 5 lat, co najmniej na 5 lat musi być uchwalony, natomiast zasady mogą 

obowiązywać długotrwale, aż do czasu, gdy rada nie zmieni tych zasad. W myśl 

uzasadnienia do tej uchwały, mają państwo również to uzasadnienie. Podjęcie niniejszej 

uchwały, tak jak wspomniałam jest zgodne z zapisem art. 21 ust. 1 pkt. 2 ustawy  

o ochronie praw lokatorów w mieszkaniowym zasobie gminy o zmianie kodeksu 

cywilnego wymagała zmiany ta uchwała w związku z tym, że zmieniły się  

w międzyczasie przepisy prawne i zasady wynajmowania lokali opracowane musza być 

ze szczególnym uwzględnieniem po pierwsze wysokości dochodu gospodarstwa 

domowego uzasadniającą oddanie w najem lub podnajem lokalu na czas nieoznaczony 

najem socjalny oraz wysokość dochodu gospodarstwa domowego uzasadniającą 

zastosowanie obniżenia stawek czynszu. Drugi aspekt tj. warunki zamieszkiwania 

kwalifikujący wnioskodawcę do ich poprawy. Musza się tam również znaleźć kryteria 

wyboru osób, którym przysługuje pierwszeństwo zawarcia umowy najmu lokalu na czas 

nieoznaczony i umowy najmu socjalnego lokalu. Następnie muszą się znaleźć warunki 

dokonywania zamiany lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz 

zamiany między najemcami lokali należących do tego zasobu a osobami zajmującymi 

lokale w innych zasobach. Tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lokali 

zawierany na czas nieoznaczony i o najem socjalnych lokali oraz sposobu poddawania 

tych spraw kontroli społecznej. Przedtem było to zagadnienie takie fakultatywne, na 

chwilę obecną jest to obowiązek wynikający właśnie ze zmiany tych przepisów i musi 

być powołana komisja w celu rozpatrywania takich wniosków. To wszystko opisane jest 

dokładnie w projekcie uchwały. Następnie zasady postępowania w stosunku do osób, 

które zostały w lokalu opuszczonym przez najemcę lub lokalu, w którego najem nie 
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wstąpiły po śmierci najemcy. Warunki, jakie musi spełniać lokal dla osób 

niepełnosprawnych z uwzględnieniem rzeczywistych potrzeb wynikających z rodzaju 

niepełnosprawności. I na koniec zasady przeznaczania lokali na realizację zadań na 

zasadach przewidzianych w ustawie o pomocy społecznej, chodzi tutaj o mieszkania 

chronione i wspomagane przeznaczone dla osób zagrożonych ubóstwem  

i wykluczeniem społecznym. Również powinny się znaleźć kryteria oddawania w najem 

lokalu o powierzchni użytkowej przekraczającej 80m 2. Wszystko to zostało dokładnie 

opisane zgodnie z wymogami ustawowymi. 

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Wietrzychowice; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr XI/74/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  7 

do protokołu). 

 b) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym przygotowaniu i 

przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na 

wykonanie kompleksowej dostawy gazu ziemnego; 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożyła Pan Andrzej Furgał Skarbnik Gminy prosząc 

o wyrażenie zgody na przystąpienie gminy Wietrzychowice do grupy zakupowej. 

Przystąpienie ma na celu przeprowadzenie wspólnego zamówienia publicznego na 

wykonanie kompleksowej dostawy gazu ziemnego. Celem jest uzyskanie jak najniższej 

ceny gazu do obiektów użyteczności publicznej gminy. Liderem grupy jest Gmina 

Pleśna, w skład grupy wchodzą przede wszystkim gminy powiatu tarnowskiego  

i ościennych. 
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Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia o wspólnym 

przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 

na wykonanie kompleksowej dostawy gazu ziemnego; 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr XI/75/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  8 

do protokołu). 

 c) "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Wietrzychowice na lata 2025-2029" 

Wyjaśnienia do projektu uchwały złożyła Pani Iwona Nowak Sekretarz Gminy mówiąc: 

drugim projektem uchwały jest uchwała w sprawie Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Wietrzychowice na lata 2025-2029 

tak jak wcześniej wspomniałam jest to na podstawie tej samej ustawy, czyli ustawy  

z dnia 21czerwca 2001 roku w sprawie ochrony praw lokatorów w mieszkaniowym 

zasobie gminy i o zmianie kodeksu cywilnego. Podobnie jak w poprzedniej uchwale 

muszą być spełnione wymagania ustawowe, co musi się znaleźć w takim programie. 

Musi się znaleźć prognoza dotycząca wielkości oraz stanu technicznego zasobu 

mieszkaniowego gminy w poszczególnych latach, analiza potrzeb oraz plan remontów  

i modernizacji wynikających ze stanu technicznego budynków i lokali z podziałem na 

kolejne lata, planowana sprzedaż lokali w kolejnych latach, zasada polityki czynszowej 

oraz warunki obniżenia czynszu, sposób i zasady zarządzania lokalami i budynkami 

wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz przewidywane zmiany  

w zakresie zarządzania mieszkaniowym zasobem gminy w kolejnych latach, źródła 

finansowania gospodarki mieszkaniowej w kolejnych latach, wysokość kosztów  
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w kolejnych latach z podziałem na koszty bieżące eksploatacji, koszty remontów oraz 

modernizacji lokali i budynków wchodzących w skład Mieszkaniowego zasobu gminy, 

koszty zarządu nieruchomościami wspólnymi, których gmina jest jednym ze 

współwłaścicieli a także koszty inwestycyjne, opis innych działań mających na celu 

poprawę wykorzystania i racjonalizację gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

gminy w szczególności niezbędny zakres zamian lokali związany z remontami 

budynków i lokali i planowaną sprzedaż lokali. W uchwale dokładnie opisane są 

poszczególne punkty te, które odczytałam a ustawy. W tabeli numer 1 mamy określony 

mieszkaniowy zasób gminy Wietrzychowice, na dzień dzisiejszy są to trzy budynki: jest 

to budynek w Ośrodku Zdrowia w Wietrzychowicach mamy jeden lokal, w budynku 

komunalnym numer 38 dwa lokale jest to budynek obok kościoła i w budynku 

komunalnym Dom Nauczyciela mamy pięć lokali, czyli łącznie w mieszkaniowym 

zasobie gminy mamy trzy budynki, w których znajduje się osiem lokali mieszkalnych. 

Stan techniczny jest określony następująco, poza budynkiem komunalnym numer 38, 

który jest określony, jako średni pozostałe są określone, jako stan techniczny dobry.  

W tabeli nr 2 mamy plan remontów lub modernizacji lokali zasobu mieszkaniowego 

gminy Wietrzychowice. I w tabeli nr 3 są prognozowane wydatki gminy Wietrzychowice 

tutaj już są z podziałem na koszty bieżącej eksploatacji, koszty remontu i koszty 

inwestycyjne. Nieplanowana jest sprzedaż w latach 2025-2029 mieszkań.  

Przewodnicząca Rady Gminy – zapytała radnych o pytania do tego projektu uchwały. 

Nikt z radnych nie zadał pytań. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcia uchwały w sprawie "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem Gminy Wietrzychowice na lata 2025-2029" 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Zbigniew Curyłło, Andrzej Dębiński, Grzegorz Duda, Tadeusz Dulian, Halina Kozłowska, 

Michał Kuczak, Anna Mnich, Andrzej Pudełko, Dorota Stokłosa, Elżbieta Stryczek, 

Tadeusz Stryczek, Urszula Szot, Maciej Uchwat, Sylwester Wojciechowski, Ewa 

Wojcieszek 

Rada podjęła uchwałę nr XI/76/2025 w sprawie jw. (uchwała stanowi załącznik nr  9 

do protokołu). 
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7. Zapytania i wnioski sołtysów. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

8. Wnioski Kierowników jednostek organizacyjnych. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu. 

9. Wolne wnioski i zapytania radnych. 

W tym punkcie głos zabrali: 

Radny Grzegorz Duda- powiedział: z przykrością było słyszeć, że nie będzie żadnej 

podwyżki dla Kół Gospodyń Wiejskich, mimo, że tak dużo pracy poświęcają w tworzenie 

tych pięknych wieńców. Można by było podnieść, chociaż o 200 zł jak już nie podwoić, 

bo naprawdę sąsiednie gminy mają 1100 zł, z tego, co ja się orientuję to Radłów i Żabno 

2000 zł, także no tutaj dobrze by było docenić pracę naszych Pań, a jak nie no to może 

zorganizować Galę dla Kół Gospodyń Wiejskich jak to się odbyło ostatnio w Radłowie, 

żeby po prostu podziękować tym Paniom za ich ciężką pracę.  

Radna Urszula Szot- powiedziała: w ostatnim czasie miało miejsce w naszej gminie 

wypowiedzenie umów domostwom o wywóz ścieków komunalnym przydomowych 

oczyszczalni. Zostały te osoby skierowane do Niedomic żeby tam zawarły umowę z 

tamtym zakładem komunalnym, koszt wywozu z Niedomic jest ponad 700 zł. Pytanie 

brzmi czy takim osobom, takim domostwom nie da się dofinansować wywóz ścieków. 

Jak to jest na przykład w innych gminach, czy na przykład w Jadownikach Mokrych z 

tego, co wiem mają dofinansowanie do ścieków rodziny, domostwa u ans tego nie ma? 

Te rodziny są bardzo zbulwersowane, no, bo zakładając te oczyszczalnie niekiedy nie 

korzystały z dotacji gminnych, korzystały z własnych środków budżetowych, gdzie to nie 

jest tanią rzeczą. W tym momencie koszty wywozu są naprawdę żeby nie powiedzieć 

dwukrotne to na pewno wyższe, bo w zależności od ilości ścieków. 

Radny Tadeusz Stryczek- powiedział: ja będę miał wniosek do właściciela przystanków 

autobusowych a mianowicie o poprawienie estetyki tych obiektów a szczególnie terenów 

koło tych obiektów, ta kostka wymaga poprawienia może a zwłaszcza ten mech, który 

przerasta tą kostkę. No można by to doprowadzić do jakiegoś stanu, to jest szczególnie 

przy głównych drogach i nie tylko w Sikorzycach, to jest chyba w każdej miejscowości. 
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10. Zakończenie Sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XI sesji Rady Gminy Wietrzychowice IX 

Kadencji o godzinie 14:45 Przewodnicząca Rady Gminy Dorota Stokłosa zamknęła 

obrady dziękując wszystkim za udział.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Wietrzychowice 

 

 

Przygotował: Małgorzata Kabat 


